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Hовини анмінМ
Яскрава вистава передала 
публіці любов Господа!
Великодній мюзикл «Воскресіння»

Великодня вистава «Воскресіння» відбулася на особливій сцені у головному храмі. Слухачі мали можливість закарбувати любов Господа у своїх серцях. Вистава 
супроводжувалася живою музикою, у ній брали участь члени церкви, які відповідали за планування, керівництво, акторський склад, музичний супровід, постановку 
танців і костюми. 

25 березня 2016 року Великодню виставу 
було  пок а з а но  на  спец і а л ьн і й  сцен і  у 
г оловном у  храм і  Цен т ра л ьно ї  Церк ви 
Манм ін .  Ця  вис т а ва  п і д  кер і вниц т вом 
Ком і т е т у  ви кон а вч и х  ви д і в  мис т ец т в 
транслювалася Всесвітньою Християнською 
Мережею  (www.gctn.org). То  був  мюзикл , 
поставлений вживу на сцені, так що публіка 
в і д ч у в а ла  с еб е  в  с е р ед ин і  сл уж і нн я  і 
почуттів Ісуса. 
У мюзиклі було задіяно більше 360 осіб. 

Окрім спеціалістів, запрошених зовні, всі 
вони були членами церкви, які входили до 
Комітету виконавчих видів мистецтв, у тому 
числі  Хор  «Еммануїл», оркестр  «Ніссі», 
Об’єднана  команда  прославляння  і  група 
«Алілуя». 

Мюзикл складався із трьох дій. У 1 акті 
«Доказ  воскресіння» воскреслий  Господь 
явився  Своїм  учням ,  які  відчували  страх 
п ісл я  Його  розп’я т тя ,  а  Пет ро  і  Марі я 
Магдалина згадували Господа і проголосили 
Його воскресіння. 
У 2 дії «Шлях Господа» Ісус проповідував 

Євангеліє Царства і явив багато могутніх 
справ. Сцена була представлена у вигляді 
р а д і с н о ї  п і с н і  і  т а н ц ю .  Та к ож  б у л а 
представлена Його молитва у Гетсиманському 
саду у ніч, коли Його було заарештовано, а 
також Його хресний шлях по Віа Долороса.
У  3 дії  «Надія  воскресіння» зображено 

в о с к р е с і н н я  і  в о з н е с і н н я  Го с п од а ,  а 
також  заохочення  Його  учнів .  Слухачів 
глибоко  зворушили  шість  нових  пісень 

«Про с л а в л я н н я  Манм і н »,  с е р ед  я к и х 
«Воск р е с і н н я  2 »,  «Обіт н иц я  Пе т ра»  і 
«Служіння Господа». 
Перед виставою старший пастор доктор 

Джерок Лі проповідував на тему «Хрест», 
засновуючись на Посланні до галатів 3:13. 
Він  ска зав ,  що  хрест,  який  був  обра зом 
«прокляття», став символом «благословення» 
з а в д я к и  І с у с у ,  і  що  у  х р е с т і  в т і л е н і 
жертовність і любов. 
До  того  ж ,  він  спонукав  членів  церкви 

жити за Божим Словом, якщо вони дійсно 
вірять у те, що Господь терпів невимовний 
біль до останньої миті на хресті. Завдяки 
цій проповіді і виставі слухачі відчули, яку 
велику любов дає їм Бог, і вони сповнилися 
радості спасіння і надії на воскресіння. 
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1. Центральна Церква Манмін вірить, що Біблія – це досконале і бездоганне   
    Слово, яке надихнув Бог.
2. Центральна Церква Манмін вірить у єдність і дію триєдиного Бога: Бога-
    Святого Отця, Бога-Святого Сина і Бога-Святого Духа. 
3. Центральна Церква Манмін вірить, що ми отримали прощення за гріхи через 
    кров Ісуса Христа, якою Він викупив нас. 
4. Центральна Церква Манмін вірить у воскресіння і вознесіння Ісуса Христа,   

     Його Друге пришестя, тисячолітнє царство Христа і вічні небеса.
5. Члени Центральної Церкви Манмін сповідують свою віру через 
   «Апостольський символ віри» кожен раз, коли збираються разом, і вірять у його 
    зміст буквально».
 «[Бог] Сам дає всім і життя, і дихання, і все». (Книга Дії 17:25) 
 «І нема ні в кім іншім спасіння. Бо під небом нема іншого Ймення, даного   
  людям, що ним би спастися ми мали». (Книга Дії 4:12) 
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«А плід духа: любов, радість, мир, довготерпіння, добрість, милосердя, віра, лагідність, здержливість: Закону нема на таких!» 
(Послання до галатів 5:22-23)

Плід милосердя 

Прекрасні плоди Святого Духу 
народжуються не лише у серці, але 
обов’язково повинні проявлятися у 
добрих справах. Якщо ви приносите 
плід милосердя разом з іншими плодами 
свого серця, ви будете випускати 
аромат Христа. Таким чином, багато 
душ відчують Ісуса Христа через вас і 
прославлять Бога. Давайте розглянемо, 
що таке плід «милосердя».

1. Серце, яке діє відповідно до 
істини, як взірець
Мирські люди міркують і судять про 

добро і зло відповідно до своєї совісті. 
Якщо вони не мають докорів сумління, 
мирські люди думають, що вони гарні 
і праведні. Але за таких умов кожна 
людина має своє «милосердя». Тому що 
процес, відповідно до якого формується 
особисте сумління, у кожної людини 
проходить по-різному. 
Однак сумління, яке є стандартом для 

розпізнавання добра і зла, залежить від 
характеру людини, а характер залежить 
від роду життєвої енергії, з якою 
народилася людина, а також від оточення, 
в якому вона зростала.
Діти, які отримують добру життєву 

енергію, мають відносно гарний характер. 
Також люди, які росли у гарному 
оточенні, де вони бачили і чули багато 
доброго, імовірніше матимуть добру 
совість. З іншого боку, якщо людина 
від народження має багато поганого, 
що передалося їй від батьків, а потім 
стикається з поганими речами, її характер 
і сумління імовірніше стануть лихими. 
Наприклад, діти, яких навчили бути 

чесними, відчуватимуть докори сумління, 
коли говоритимуть неправду. Як 

говорилося вище, сумління відрізняється 
в залежності від особи, місця проживання 
і часу. Люди, які думають, що чинять за 
совістю, просто роблять те, що вважають 
добрим. Однак вони не керуються 
абсолютним добром. 
Але ті, хто вірить в Бога, мають 

такий саме взірець, за допомогою якого 
розрізняють добро і зло. Ми маємо 
Боже Слово за еталон. Мати духовне 
милосердя означає мати цю істину 
замість власної совісті і керуватися нею. 

2. Серце, яке не може дати плід, 
якщо не буде здійснювати на практиці 
істинне милосердя
У духовному розумінні милосердя – це 

стан серця, яке шукає милосердя через 
Святого Духа. Це є милосердя істини. 
Оскільки добра людина чинить добро 
відповідно до свого доброго скарбу, 
люди, які дійсно шукають милосердя, 
звичайно матимуть добрі наміри, які 
можна побачити. Куди б вони не йшли, 
кого б вони не зустрічали, вони являють 
щедрість і любов своїми добрими 
словами і справами. 
Так само, як люди, які побризкалися 

духами, будуть випускати аромат, люди, 
які мають милосердя, випускатимуть 
аромат Христа. Але вони не можуть 
принести плід лише тому, що прагнуть 
мати милосердя. Якщо вони почули 
і дізналися про це, вони повинні 
зрощувати милосердя у своєму серці і 
дійсно застосовувати його на практиці. 
У 10 главі Євангелія від Луки ми 

читаємо притчу про доброго самарянина. 
Чоловіка побили і пограбували по 
дорозі з одного міста в інше. Він був на 
порозі смерті. Проходив повз чоловіка 
священик, бачив, що той помирає, але 
просто проминув його. Проходив Левит, 
але він також проминув нещасного. 
Священики і Левити знали Боже Слово і 
служили Богові. Але ці люди не явили у 
своїх діях те, що повинні були зробити, 
якщо керуються волею Бога. 
Пізніше проходив повз самарянин, 

побачив нещасного, якого побили і 
пограбували. Самарянин перев’язав 
рани і перевіз пораненого до гостиниці. 
Він попросив господаря гостиниці 
попіклуватися про пораненого, пообіцяв 
заплатити на зворотному шляху. Оскільки 
самарянин мав милосердя, він не міг 
просто не звернути увагу на людину, яка 
помирала. Якби він проминув його, він, 
напевно, поклав би тягар на своє серце. 
Ми бачимо, що він перейнявся тим, що 

сталося з пораненим. Духовне милосердя 
неможливе, якщо ми не оберемо шлях 
милосердя. 

3. Милосердне серце Ісуса
В Євангелії від Матвія 12:19 написано: 

«Він не буде змагатися, ані кричати, і на 
вулицях чути не буде ніхто Його голосу». 
Звичайно, коли ми бачимо людей, які 

вважаються добрими, ми бачимо людей, 
які не мають ні з ким клопотів і проблем. 
Саме як написано: «І на вулицях чути не 
буде ніхто Його голосу», вони спокійні і 
ні з ким не сваряться. Вони не говорять 
про провини або недоліки інших людей. 
Вони не намагаються виставити себе 
напоказ або піднести себе над всіма 
іншими людьми. І навіть страждаючи 
несправедливо, вони не скаржаться. 
У наступному, 20 вірші, написано: «Він 

очеретини надломленої не доломить, і 
ґнота догасаючого не погасить, поки не 
допровадить присуду до перемоги...»
Коли ми вирощуємо дерево або якісь 

інші рослини і помічаємо пошкоджені 
листочки або гілки, ми зазвичай їх 
відрізаємо. Також, коли ґніт тліє, він не 
дає яскравого світла, але випускає кіптяву 
і дим. Тож люди просто гасять його. Але 
люди, які мають духовне милосердя, 
«очеретини надломленої не доломлять 
і ґнота догасаючого не погасять». 
Якщо існує хоча б невеликий шанс 
відновитися, вони не відрізають це життя 
і намагаються відкрити шлях життя для 
інших людей. 
Тут «надломлена очеретина» означає 

людей, які повні гріхів і лиха цього світу. 
Догасаючий ґніт означає людей, чиї 
серця настільки забруднилися злом, що 
світло їхньої душі вже майже згасло. 
Малоймовірно, що ці люди, які подібні 
до надломленої очеретини і догасаючого 
ґнота, приймуть Господа. Незважаючи 
на те, що вони вірять в Бога, їхні справи 
нічим не відрізняються від справ 
мирських людей. Вони навіть нарікають 
на Святого Духа і чинять опір Богові. 
У часи Ісуса було багато людей, які не 

вірили в Нього, і незважаючи на те, що 
вони особисто були свідками дивовижних 
справ сили, вони все рівно протистояли 
справам Святого Духа. Однак Ісус 
дивився на них з вірою до кінця і давав їм 
можливість отримати спасіння. 
Люди, які мають плід милосердя, 

приймуть людей, які дозволили своїй 
злості вийти назовні. Вони не будуть 
намагатися розрізнити, хто правий, а хто 
неправий, або хто добрий, а хто злий, а 

потім припинити з ними спілкування і 
залишити їх. Вони будуть ставитися до 
них з милосердям, маючи праведне серце, 
і згодом зможуть торкнутися їхнього 
серця. 
Звичайно ,  якщо  люди  будуть 

продовжувати являти ще більше зло, 
вони стануть на шлях смерті, незважаючи 
на те, що ми будемо ставитися до ним 
милосердно. Але навіть у такому випадку 
ми не лише не будемо встановлювати 
межі свого терпіння і залишати їх, якщо 
вони переступлять ту межу. Духовне 
милосердя полягає у тому, щоби 
спробувати дати їм можливість шукати 
духовне життя, не опускаючи рук до 
самого кінця. Ми будемо продовжувати 
намагатися давати їм можливість 
отримати спасіння. 
Тож яким чином духовне милосердя 

відрізняється від інших духовних 
властивостей? Ви можете подумати: «У 
притчі про доброго самарянина чи можна 
охарактеризувати вчинок чоловіка як 
добродійність і співчуття?»
Звичайно ,  добродійне  серце  і 

співчуття належать до милосердя. Але 
характерними аспектами духовного 
милосердя є бажання виконувати це 
милосердя і сила дійсно застосовувати 
його на практиці. Тут фокус полягає не 
лише у співчутті, тому що ми можемо 
допомагати іншим через жалість. Тут 
фокус полягає у милосерді, завдяки якому 
самарянин не міг просто пройти повз, 
коли він мав явити милість. 
Коли ви виконуєте добровільну роботу 

у церкві і якщо ви маєте плід милосердя, 
ви будете вірними не лише в одному, 
але в усіх аспектах. Якщо ви нехтуєте 
будь-яким з ваших обов’язків, якась 
людина, імовірно, буде страждати від 
того. Ви можете не досягнути Божого 
Царства належним чином. Тож ви 
повинні намагатися бути вірними в 
усіх відношеннях. Я думаю, ви можете 
застосувати цей принцип до всіх інших 
характеристик духу. 

Любі брати і сестри у Христі, якщо ви 
приносите плід духовного милосердя, 
ви матимете образ Господа. Ви не будете 
робити так, щоби навіть хтось спіткнувся. 
Зовні ви також будете милосердними і 
лагідними. Ви будете шанованими, якщо 
матимете обрис Господа, і ваша поведінка 
і мова будуть бездоганними. В ім’я 
Господа нашого я молюся про те, щоби 
ви швидше принесли плід духовного 
милосердя і велично прославили Бога!

Старший пастор доктор Джерок Лі
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У січні 2013 року одного дня 
вранці я зрозумів, що не можу 
рухати своєю лівою рукою. З 
часом я не зміг рухати лівою 
ногою. Я звернувся до лікарні, де 
мені сказали, що у мене параліч, 
що став причиною паралічу 
м’язів лівої половини тіла. Три 
тижні я лікувався у лікарні і після 
виписки приймав ліки і робив 
фізіопроцедури. Однак я все-
таки не міг рухати лівою рукою, а 
моя хода була дивною. Мені було 
важко дихати, коли я підіймався 
сходами. 
У  серпні  2015 року  ми  з 

дружиною відвідали свою доньку, 
яка жила у Південній Кореї. Мій 
зять ходив у Центральну Церкву 
Манмін, тож вони з донькою 
запросили нас на літній виїзний 
семінар. Під час семінару моя 
дружина несподівано зцілилася 
від болю, який відчувала після 

операції по видаленню міоми грудної залози. Я став свідком її зцілення, тож почав 
прагнути, щоби Бог зцілив мою хворобу. 
У січні 2016 року ми з дружиною знову приїхали в Корею. Я почув радісну 

звістку про те, що старший пастор доктор Джерок Лі прийде у церкву після своєї 
молитви на горі, щоби зустрітися з членами церкви і провести з ними час. Перед 
зустріччю я готувався, протягом тижня ходив на збори у центр молитовного 
божественного зцілення Манмін і щиро молився про те, щоби отримати зцілення з 
вірою. 
Той день настав. 7 лютого я пішов, щоби 

зустрітися з пастором і послухати його 
проповідь. Він сказав, що якщо ми живемо у 
Божому Слові, записаному в Біблії, ми можемо 
жити у мирі і благословенні, не відчувати 
бідності, нещасть і не хворіти. Я отримав 
багато милості. Я отримав молитву доктора Лі 
і потис йому руку. Одразу моя ліва рука і нога 
почали рухатися! 
Всю славу і подяку я складаю Богові, Який 

зцілив мене. Я вдячний старшому пастору 
доктору Лі, який помолився про мене. Алілуя!

Біблійні дива досі відбуваються у наш часБіблійні дива досі відбуваються у наш час
«Нехай ГОСПОДЬ поблагословить тебе, і нехай Він тебе стереже! Нехай ГОСПОДЬ засяє на тебе лицем Своїм,

 і нехай буде милостивий до тебе! Нехай ГОСПОДЬ зверне на тебе лице Своє, і хай дасть тобі мир!» (Книга Числа 6:24-26). 
Бог бажає дати Своїм дітям лише все добре. Далі наведемо декілька свідоцтв з Кореї та інших країн.

У листопаді 2015 року у мене з’явився біль у вухах. У вухах 
утворився гній, і я стала гірше чути. У лікарні сказали, що у мене 
отит середнього вуха. Я приймала ліки, мені робили процедури, 
щоби видалити гній. Однак мій слух не покращився. Я не розуміла 
проповідь під час богослужіння. Я погано себе почувала і перебувала 
у стресовому стані. 
Я почала пригадувати своє життя, роздумуючи: «Чому це сталося 

зі мною?» Я молилася, постила замість сніданку і зрозуміла, що не 
підтримувала мир зі своєю донькою, а також пригадала свої провини 
перед батьками. Я покаялася, щиро помолилася і отримала молитву з 
хусткою пастора Сеункіл Рю (Книга Дії 19:11-12). Після того я почала 
чути все краще і краще. 

27 лютого преподобна Гісун Лі, пастор Всесвітнього керівництва 
Манмін відвідала мою церкву, щоби провести богослужіння з нагоди 
22 річниці. Я отримала її молитву з хусткою. У ту ж мить я відчула, 
як щось виходить з моїх вух, і я починаю добре чути на обидва вуха.
Я почуваюся так, ніби живу у новому світі. Алілуя! Я за все дякую 

Господу, Який зцілив мене. 

Я  ма в  т и кови й  р о з л а д 
з  д и т и нс т в а .  Кол и  с т а н 
погіршувався, плече падало і я 
щосекунди тряс головою. 
Коли я був малий, симптоми 

часом погіршувалися. Внаслідок цього мене прив’язували до ліжка, коли 
я спав. Я випробував багато способів лікування і ліків, але нічого не 
допомагало. Я просто перестав приймати ліки, коли пішов у початкову школу. 
Відтоді протягом більше 40 років я жив з цим тиковим розладом. Внаслідок 
цього я був невпевнений у собі і почувався незручно у суспільстві. 
У лютому 2014 року один член церкви, який проповідував Євангеліє на 

вулиці, привів мене у Церкву Манмін Ено. Я почав вивчати Боже Слово і 
почув про численні справи Бога, внаслідок яких зцілилося багато хвороб. Так 
я отримав віру у те, що я зможу зцілитися. Я почав намагатися пізнати себе 
через проповідь і молився на молитовних зборах Даниїла. Я дізнався про те, 
що був незадоволений своєю родиною, і щиро покаявся. 

14 лютого 2016 року у церкві відбулися збори зцілення з хусткою. Я пішов 
на них з великим бажанням. Коли я отримав молитву з хусткою пастора 
Христини Ро, я дуже спітнів. Все тіло змокріло. Після того мої плечі і голова 
більше не трусилися. Нарешті я зцілився від хронічного тикового розладу, з 
яким я жив все життя. Алілуя! 

«Я зцілився від паралічу м’язів однієї половини 
тіла після того, як потис йому руку!» «Я почала чути на 

обидва вуха!»

«Зареєструвавшись у церкві, я зцілився 
від хронічного тикового розладу»

Брат Йоган Едвард Мамусун, 66 років, Індонезія
Дияконіса Накаджіма Чіхої, 71 рік, Церква Манмін Іїда, Японія

Брат Патрик Ленге 
з дружиною, 48 років, 
Церква Манмін Ено, Бельгія

 Хустка сили
Надзвичайні справи, записані 

у Книзі Дії 19:11-12, відбувалися 
по всьому світу і навіть у наш 
час. Коли пастори Манмін і 
церковні працівники молилися 
з хусткою сили над людьми, 
їхні хвороби і недуги зцілилися 
і вони стали здоровими. Люди 
навіть  отримали  відповід і 
на свої молитви. Ці справи 
підтвердили справжність Біблії 
і прославили Бога. 

Окрім вікових ознак, немає жодних 
ознак порушення роботи мозку

МРТ
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ВМХЛ Урім букс

Пасторка Юнгран Парк, 50 років, 3 парафія, Південна Корея

«Як олень прагне до потоків, 
так і я прагнула потрапити у 

біблійну церкву»

У  с і ч н і  2 0 1 5  р о к у  я  в і д ч у в 
періодичний  біль ,  коли  працював 
надворі. Я звернувся до лікарні, де мені 
зробили рентген і МРТ. Результати 
показали, що у мене запалення диску, 
що стало причиною проблем у м’язах і 
кістках. 
Оскільки я з дитинства був членом 

Церк ви  Манм і н ,  я  бу в  с в і д ком 
численних справ зцілення, явлених 
старшим пастором доктором Джерок 

Лі. Я також відчував силу, коли переламані шматки моєї правої 
тарзальної кістки невдало зрослися. Я отримав його молитву, і 
вони добре з’єдналися. Тож у цей час також я не хвилювався і 
думав, що мені стане краще. 
Але у мене почали проявлятися дивні симптоми. З квітня я 

швидко втратив вагу і мав серйозний розлад сну. Моє обличчя 
стало хворобливо-жовтим, а біль у спині став дуже сильним. Мій 

живіт ставав все більше і більше, і з’явився біль у животі. 
25 листопада 2015 року у мене діагностували псоас абсцес 

верхньої м’язи попереку. Мій лікар сказав, що у животі великий 
гнійник. Це спричинило проблему у моєму диску, і м’язи навколо 
хребетного стовпа пом’якшилися. Він додав, що якщо я не 
звільнюсь від абсцесу швидко, гнійний мішок лопне і це призведе 
до перитоніту. Він також сказав, що це загрожує моєму життю. 
Я відчув у більшій мірі вдячність, ніж страх, і почав пригадувати 

своє християнське життя. Я почав видаляти хірургічним шляхом 
абсцес із черевної порожнини. Видаляли від 100 до 500 мл на 
день. Всього процедура продовжувалася вісім днів. Було видалено 
близько 1 800 мл гною. Через три дні мені знову зробили КТ 
сканування, яке показало, що абсцес поперекового м’язу майже 
зник, а абсцес з правого боку ще є. Лікар сказав мені прийти через 
два дні, щоби видалити те, що залишилося. 

29 листопада через Боже Слово 
я зрозумів, що Він бажає, щоби 
я відновив своє життя віруючої 
людини і відчув Його любов. 
Я покаявся зі сльозами у тому, 
що моя палкість охолола і що я 
змінився, хоча думав, що вірно 
працюю у повній мірі. Я отримав 
молитву з хусткою президента 
молитовного  центру  Манмін 
Бокнім Лі (Книга Дії 19:11-12).
Наступного  дня  я  п ішов  у 

лікарню,  щоби  мені  зробили 
операцію з видалення абсцесу 
поперекового м’язу зліва , але 
гною не було. 
Мій лікар сказав, що щось не 

так, і 3 грудня мені зробили рентген і КТ сканування. Перевіряючи 
результати, він нахилив голову і промовив: «Чому тут немає 
абсцесу?» Я зцілився від абсцесу поперекового м’язу повністю 
завдяки молитві з хусткою. Після того я швидко одужав і набрав 
вагу. Тепер я дуже здоровий. Алілуя! 
Це істинне благословення, що я можу мати життя у вірі у цій 

прекрасній церкві. Всю славу і подяку я складаю Богові, Який 
чекав, щоби я відновився, і зцілив мене від моїх хвороб.

Я познайомилася з Богом, коли 
навчалася у коледжі. Одного разу, 
коли я молилася, я мала видіння, 
щоби виконувати місіонерську 
роботу. Я поїхала у Сполучені 
Штати, отримала ступінь магістра 
з пасторського богослов’я у вищому 
навчальному закладі Аспірантська 
богословська спілка, м. Берклі, і у 
2008 році висвятилася у духовний 
сан позаденомінаційної церкви і 
протягом семи років здійснювала 
служіння. 
Сан-Франциско, де я служила, 

– місце  народження  культури 
хіпі, і міські церкви стикалися 
з проблемами через гуманізм і 
релігійний плюралізм. У місті 
навіть  існує  район  для  ге їв  і 
лесбіянок. У духовному розумінні 
– це несамовите поле бою. З часом я 
почала відчувати духовну спрагу. 

«В Біблії нам розповідається 
про могутні справи, ознаки, дива 
і силу Святого Духу. Чому такі 
ознаки, які, як написано в Біблії, 
«супроводжують  в іруючих», 
не  супроводжують  численних 
пасторів, які живуть у сучасному 
світі?» – думала я. Я почувалася так, 
ніби живу у духовно темному віці. 
Тим часом, випадково я почула 

про проповіді доктора Джерок Лі. 
Коли я почула його послання, я 
покаялася зі сльозами і відчула себе 
духовно оновленою, ніби зчистила 
весь бруд зі свого тіла. З грудня 
2013 року я щодня слухала його 
послання і покаялася. Мені було 
дуже цікаво слухати проповіді, в 
яких чітко пояснювалися уривки, 
які важко зрозуміти. 

Коли  я  дивилася  в і део  про 
Об’єднану кампанію доктора Лі 
в  Індії  2002 року,  яка  загалом 
зібрала більше трьох мільйонів 
людей, я була вражена полум’яними 
справами Святого Духу.
У  своїй  проповіді  доктор  Лі 

сказав, що він більше часу провів у 
молитві зі сльозами, ніж у сні, щоби 
ці люди не потрапили у пекло. Тоді 
я запитала сама себе, наскільки 
сильно я любила свою паству, і 
щиро покаялася. 
Моя любов до Бога і душ людей 

ставала все глибшою, а надія на 
Новий Єрусалим, яка раніше була 
невиразною, стала більш яскравою і 
визначеною. 
Я також зрозуміла, що першим 

завданням пастора повинно стати 
досягнення освяченого серця і 
віддалення  від  гуманістичних 
програм церкви. Лише тоді вони 
зможуть отримати силу Святого 
Духа і проповідувати Ісуса Христа 
по-біблійному. 
Тож  я  сповнилася  рішучості 

насамперед досягти освячення, 
і у лютому 2015 року, рік моєї 
відпустки, я приїхала у Корею зі 
своїм чоловіком місіонером Дегюн 
Кюн. Я на власні очі побачила і 
відчула дивовижні справи Божої 
сили і духовно одужала завдяки 
Слову і молитві. Тепер я готуюся 
стати належною посудиною в очах 
Бога. 
Всю славу і подяку я складаю 

Бог ов і ,  Який  п ри в і в  мене  у 
Центра льну  Церкву  Манмін , 
сповнену сили благочестя і сили 
Святого Духу. Алілуя!

До молитви: абсцес розміром 6-7 
см з обох боків поперекового м’язу 

Після молитви: абсцес відсутній

Диякон Чангеон Хан, 37 років, 1 парафія, Південна Корея

«Я міг втратити життя 
внаслідок псоас абсцесу, 

але зцілився»


